
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 22. dubna 2024 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., doc. Ing. 

Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Josef Novotný, 

Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., PaeDr. Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, 

Ph.D., Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola Soukupová, Bc. Tomáš Chrastina 

(dostavil se během zasedání), Soňa Mrázková 

Omluveni: Ing. Irena Honková, Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., 

František Kvapil 

Hosté: prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, 

Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., Ing. Petr Urbanec 

 

Na začátku přítomno 11 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána    15. dubna 2024 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   15. dubna 2024 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Zpráva o činnosti FES za rok 2023. 
3. Zpráva o hospodaření FES za rok 2023. 
4. Prodloužení akreditace bakalářského studijního programu Aplikovaná 

informatika: Multimédia ve firemní praxi. 
5. Různé. 

 

Předseda AS FES dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 11 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  



 

 

Usnesení bylo přijato.  

 

2. Zpráva o činnosti FES za rok 2023  

Proděkanka doc. Kopáčková představila projednávaný bod. Uvedla, že se jedná o 

sumární zprávu o činnostech fakulty za minulý rok, zpráva svou strukturou 

vychází z metodických doporučení MŠMT. Doplnila, že zpráva již byla 

projednána vědeckou radou fakulty. 

V diskusi vystoupil senátor Dr. Šenec s dotazem ohledně uplatnění absolventů 

v praxi. Proděkanka doc. Kopáčková uvedla, že uplatnění zůstává stejné jako 

v minulých letech. 

 

Během projednávání bodu se dostavil senátor Bc. Chrastina. Přítomno 12 z 15 

senátorů. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schvaluje Výroční zprávu o činnosti FES za rok 2023 v předloženém 

znění. 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Zpráva o hospodaření FES za rok 2023  

Tajemník fakulty Ing. Urbanec stručně představil projednávaný bod. Uvedl, že 

proti roku 2022 došlo k malému nárůstu příjmů, výdaje fakulty však rostou 

rychleji. Zmínil, že fakulta čerpala z Fondu provozních prostředků (FPP) 7 

milionů Kč – proti plánovanému čerpání 15 milionů Kč, díky možnosti vyplácet 

část mezd z projektů a díky úsporám. Příští rok se předpokládá čerpání 

v podobném rozsahu. 

V diskusi vystoupil Dr. Šmíd s dotazem, jak dlouho fakultě prostředky z FPP 

vydrží. Tajemník Ing. Urbanec uvedl, že na začátku roku 2023 měla fakulta ve 

fondech 71,8 milionu Kč (FPP 59,6 milionu Kč); na začátku roku 2024 potom 

zůstalo ve FPP 52,6 milionu Kč. Další čerpání závisí na vývoji příspěvků, dotací 

a možnosti čerpání peněz z projektů. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FES za rok 2023 

v předloženém znění. 



 

 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

4. Prodloužení akreditace bakalářského studijního programu Aplikovaná 

informatika: Multimédia ve firemní praxi. 

Proděkanka doc. Kopáčková představila daný bod. Uvedla, že stávající akreditace 

studijního programu AI: Multimédia ve firemní praxi končí v listopadu 2024, 

proto je nezbytné požádat o prodloužení akreditace. Současně vysvětlila změny 

prováděné ve studijním plánu programu, které spočívají především ve vytvoření 

2 bloků povinně-volitelných předmětů, které umožní další zaměření studentů (na 

ekonomiku a management; na informatiku). Smyslem je lepší návaznost na 

navazující studijní programy realizované na FES. 

V diskusi vystoupil senátor Bc. Chrastina s dotazem ohledně zařazení 

státnicového předmětu Informační systémy (v části státní závěrečné zkoušky 

zaměřené na multimédia). Proděkanky doc. Kopáčková a doc. Komárková 

vysvětlily, že cílem bylo vybrat z předmětů zaměřených na informatiku takový, 

na který navazují předměty v navazujícím studiu, a který poskytuje základní 

ucelený přehled informačních systémů. Takový předmět mají ve studijním plánu 

i všechny ostatní studijní programy na fakultě. 

Dále vystoupila doc. Kotková Stříteská s dotazem na uvádění garantů v kartách 

předmětů (u některých předmětů garant uveden je, u jiných nikoli). Proděkanka 

doc. Kopáčková k tomu uvedla, že je to oficiální postup vyžadovaný Radou pro 

vnitřní hodnocení (u předmětů se dle jejich typu uvádí buď garant, nebo pouze 

vyučující). 

Senátor dr. Zapletal se dotázal na název studijního programu. Proděkanka doc. 

Komárková vysvětlila, že Aplikovaná informatika je název studijního programu 

a Multimédia ve firemní praxi název studijního plánu. 

Dále se senátor Bc. Chrastina dotázal na předpokládaný počet uchazečů (v 

akreditačních materiálech je uvedeno 60). Proděkanka doc. Komárková 

vysvětlila, že se jedná o maximální možný počet, v jehož rámci bude počet 

přijímaných studentů stanoven podmínkami pro přijetí; počet je tedy 

nadhodnocený. Předpokládá se přijetí 40 studentů. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a vzal na vědomí záměr požádat o prodloužení akreditace BSP 

Aplikovaná informatika – Multimédia ve firemní praxi. 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  



 

 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

5. Různé  

Proděkanka doc. Komárková informovala senát o předpokládaném požadavku na 

zasedání AS FES v červnu z důvodu schvalování podmínek pro přijetí ke studiu 

na akademický rok 2025/2026. 

Tajemník Ing. Urbanec doplnil, že lze předpokládat ještě zasedání kvůli rozpočtu 

fakulty. Dr. Šmíd doplnil, že AS UPCE bude schvalovat rozpočet univerzity na 

zasedání 23. dubna 2024. 

Dr. Šmíd všem poděkoval za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 25. dubna 2024 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


